

APPENDIX C – ATHLETE AND OFFICIALS OATH

Officials Oath

"In the name of all the judges, I promise that we shall officiate in this Competition with complete impartiality respecting and abiding by the rules which govern them, in the true spirit of sportsmanship."

Serment des officiels

« Au nom de tous les juges, je fais la promesse que nous allons agir en tant qu'officiels dans le cadre de cette compétition avec une impartialité complète et en respectant et en nous conformant aux règlements qui nous régissent, dans un véritable esprit sportif. »

Skaters Oath

"In the name of all competitors, I promise we shall take part in this Competition, respecting and abiding by the rules which govern them, committing ourselves to a sport without doping and without drugs, in the spirit of true sportsmanship, for the glory of sport and the honor of our teams."

Serment des patineurs

« Au nom de tous les compétiteurs, je fais la promesse que nous allons participer à cette compétition tout en respectant les règlements qui nous régissent, nous engageant de plus dans un sport sans dopage et sans drogues, dans un esprit de véritable sportivité, pour la gloire du sport et l'honneur de nos équipes. »